
Protokół Nr 31/12
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 4 grudnia 2012 roku

Miej sce posiedzenia: Urząd Miej ski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o 15.30.
Przewodniczył: Dariusz Matoszko -Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2013 r.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sokółka na lata 2013-2017.
4. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2013 r. przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny Ł.Moździerski zapytał czy Powiat ma zamiar kończyć inwestycje na Lebiedzin?
Z-ca Burmistrza P. Bujwicki wyjaśnił, że byliśmy na spotkaniu i widzieliśmy wykaz
inwestycji planowanych wspólnie z gminami i Sokółki tam nie ma.
Radny S.Sawicki powiedział, ze było wystosowane pismo gdzie powiat prosił o wspólne
inwestycje budowy parkingu przy szpitalu i chodników na ul. Konopnickiej i gmina
odpowiedziała że nie dofinansuje tych inwestycji.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki odpowiedział, że w piśmie do Starostwa było napisane że
parkingu nie dofinansujemy ale chodniki na ul. Konopnickiej jak najbardziej.
Radny Ł.Moździerski zapytał czy jest możliwość znalezienia w budżecie środków na
stypendia sportowe.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, ze jest 30 tys. zł. w budżecie przeznaczone.
Radny Ł.Moździerski zapytał czy będzie realizowana inwestycja na ul. Pocztowej.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że w przyszłym roku będzie składany wniosek na tzw.
"schetynówki" i wtedy będzie realizowana inwestycja ul. Pocztowa, l-go Maja i Bohaterów
Monte Casino. ale najpierw potrzebna jest przebudowa infrastruktury elektrycznej i na to jest
przeznaczona kwota 200 tys. zł.
Radny S.Pałusewicz zgłosił wnioski:
1) Wykonanie nawierzchni ul. Kołłątaja na odcinku od ul. II-go Listopada do Wyszyńskiego,
kwota 150 tys. zł. z kredytu.
2) Naprawa drogi gminnej gruntowej do kol. Sokolany, ok. 400 metrów, kwota 30 tys. zł., z
bieżącego utrzymania dróg.



3) Wykonanie dokumentacji technicznej na kanalizację części ulicy Kresowej, kwota 10 tys.
zł. z kredytu.
Radny J.Saciłowski zgłosił wniosek - W wykazie zadań inwestycyjnych- Zadania nowo
rozpoczęte poz. 11 " Wykonanie kanalizacji w ul. Żwirki i Wigury, Dywizjonu 303,
Skarżyńskiego" - termin realizacji rozłożyć na lata 2013-2014, całkowity koszt inwestycji
250 tys. zł. z kredytu.
Radny S.Sawicki zgłosił wnioski:

1) z wykazu zadań inwestycyjnych zdjąć pozycję dotycząca inwestycji na ul. Roski
Małe.

2) Z wykazu zadań inwestycyjnych zdjąć wykonanie nawierzchni ul. Tuwima, i
przeznaczyć tą kwotę 130 tys. zł. na wykonanie chodników na ul. Konopnickiej.

3) Z wykazu zadań inwestycyjnych zdjęcie pozycji dotyczącej wykonania ogrodzenia
przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Sokółce a te środki przeznaczyć na remonty szkół
lub dokupienie sprzętu.

4) Z wykazu zadań inwestycyjnych zdjęcie z pozycji dotyczącej wykonania przyłączy
energetycznych kwotę 50 tys., zł.

5) W dziale dotyczącym zakupu energii dla placówek oświatowych zdjęcie kwoty 120
tys. zł, ze względu na to ze Burmistrz nie uwzględnił oszczędności takie przyniesie
termomodemizacja szkół.

6) zdjęcie z działu dotyczącym zakupu energii kwoty 50 tys. zł. z tytułu źle zamawiane
mocy dla szkół i przedszkoli.

7) W wykazie zadań inwestycyjnych, zabezpieczenie kwoty 150 tys. zł. na zadanie
"Remont Przedszkola Nr 5 w Sokółce pod potrzeby Środowiskowego Domu
Samopomocy", z kredytu

Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśnił, że nie możemy zdjąć w tej chwili środków z zakupu
energii bo dopiero w ciągu roku okaże się jakie środki zostaną oszczędzone.
Z-ca Burmistrz K.Szczebiot dodał, że należy uwzględnić również wzrost kosztów zakupu tej
energii. Co do ogrodzenia przy Szkole Podstawowej Nr 1 to ten budynek znajduje się w
strefie konserwatorskiej i musimy wykonać te ogrodzenie.
Radny D.Matoszko zgłosił wniosek - W wykazie zadań inwestycyjnych wpisanie zadania
"Wykonanie nawierzchni ul. Kłopotowskiego" , kwota 350 tys. zł. z kredytu.
Radny J.Saciłowski zgłosił wniosek o zdjęcie z wykazu zadań inwestycyjnych poz. 1
wykonanie wodociągu.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek - W wykazie zadań inwestycyjnych wpisanie zadania
"Wykonanie nawierzchni na odcinku ok. 200 metrów ul. Królowej Bony", kwota 200 tys. zł.
z kredytu.
Przewodniczący poddał wnioski pod głosowanie.

1) Wykonanie nawierzchni ul. Kołłątaja na odcinku od ul. lI-go Listopada do
Wyszyńskiego, kwota 150 tys. zł. z kredytu- wniosek radnego Pałusewicza,

Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
2) Naprawa drogi gminnej gruntowej do kol. Sokolany, ok. 400 metrów, kwota 30 tys.

zł., z bieżącego utrzymania dróg- wniosek radnego Pałusewicza,
Komisja 6 głosami "za" przy 2 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
3) Wykonanie dokumentacji technicznej na kanalizację części ulicy Kresowej, kwota 10

tys. zł. z kredytu - wniosek radnego Pałusewicza,
Komisja 8 głosami "za" przyjęła wniosek.
4) W wykazie zadań inwestycyjnych- Zadania nowo rozpoczęte poz. 11 " Wykonanie

kanalizacji w ul. Żwirki i Wigury, Dywizjonu 303, Skarżyńskiego" - termin realizacji
rozłożyć na lata 2013-2014, całkowity koszt inwestycji 250 tys. zł. z kredytu -
wniosek radnego Saciłowskiego,



Komisja 8 głosami "za" przyjęła wniosek.
5) z wykazu zadań inwestycyjnych zdjąć pozycję dotycząca inwestycji na ul. Roski

Małe.
Komisja 1 głosem "za" przy 7 "przeciw" odrzuciła wniosek.
6) Z wykazu zadań inwestycyjnych zdjąć wykonanie nawierzchni ul. Tuwima,

przeznaczyć tą kwotę 130 tys. zł. na wykonanie chodników na ul. Konopnickiej.
Komisja 1 głosem "za" przy 7 "przeciw" odrzuciła wniosek.
7) Z wykazu zadań inwestycyjnych zdjęcie pozycji dotyczącej wykonania ogrodzenia

przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Sokółce a te środki przeznaczyć na remonty szkół
lub dokupienie sprzętu.

Komisja 1 głosem "za" przy 6 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" odrzuciła wniosek.
8) Z wykazu zadań inwestycyjnych zdjęcie z pozycji dotyczącej wykonania przyłączy

energetycznych kwotę 50 tys., zł.
Komisja 1 głosem "za" przy 7 "przeciw" odrzuciła wniosek.
9) W dziale dotyczącym zakupu energii dla placówek oświatowych zdjęcie kwoty 120

tys. zł,
Komisja 1 głosem "za" przy 7 "przeciw" odrzuciła wniosek.
10) zdjęcie z działu dotyczącym zakupu energii kwoty 50 tys. zł. z tytułu źle zamawiane

mocy dla szkół i przedszkoli.
Komisja 1 głosem "za" przy 7 "przeciw" odrzuciła wniosek.
11) W wykazie zadań inwestycyjnych, zabezpieczenie kwoty 150 tys. zł. na zadanie

"Remont Przedszkola Nr 5 w Sokółce pod potrzeby Środowiskowego Domu
Samopomocy", z kredytu

Komisja 4 głosem "za" przy 2 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
12)W wykazie zadań inwestycyjnych wpisanie zadania "Wykonanie nawierzchni ul.

Kłopotowskiego" , kwota 350 tys. zł. z kredytu- wniosek radnego Matoszko,
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "przeciw" przyjęła wniosek.
l3)wniosek o zdjęcie z wykazu zadań inwestycyjnych poz. 1 wykonanie wodociągu- w

wniosek radnego Saciłowskiego.
Komsija 2 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" odrzuciła wniosek.
14)W wykazie zadań inwestycyjnych wpisanie zadania "Wykonanie nawierzchni na

odcinku ok. 20 metrów ul. Królowej Bony", kwota 200 tys. zł. z kredytu- wniosek
radnego Moździerskiego.

Komsija 5 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.

Przewodniczący poddał cały projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "przeciw" wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka
na lata 2013-2017 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "przeciw" wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

AdA
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach radni przedyskutowali sprawę dofinansować budowy hali
gimnastycznej przy ZSL
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.



Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Dariusz Matoszko


